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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2016/17:813 Skärpta krav på återvinningsindustrin 

Att återvinna plast en är insats för klimat och miljö, det minskar 
koldioxidutsläppen och sparar energi. Svenskar har alltid haft ett högt 
förtroende för återvinning, och därför lägger miljontals svenskar ned tid och 
engagemang på att källsortera. Återvinning har varit självklart för dem som vill 
spara på naturens resurser och värna vårt klimat. 

Det har nu framkommit att en stor del av den plast som svenskar noggrant 
sorterat inte har återvunnits utan i stället eldats upp. Detta är negativt för 
klimatet och för miljön. Dessutom påverkar det människors förtroende för 
återvinningen, vilket kan leda till att färre tar sig tid att återvinna. Det aktuella 
företaget som granskats har lovat att 80 procent av plastskräpet 
materialåtervinns, men det visar sig att endast 38 procent återvanns 2015. 
Företaget har således inte hållit vad man lovat. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga miljöminister Karolina Skog:

 

På vilket sätt avser ministern att agera för att skärpa kraven på 
återvinningsindustrin att återvinna mer?

………………………………………

Lars Tysklind (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-08
Besvaras senast
2017-02-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


